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Trafikudvalget har i brev af 27. maj 2011 stillet mig følgende spørgsmål 1446
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1446:

"Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt der foreligger en normal situation når 
det drejer sig om samhandlen mellem DSB og DSB-First, eller om situationen 
er af en sådan karakter, at det er hensigtsmæssigt om ministeren rekvirerer
aktionæroverenskomsten, således at det fremover vil være muligt, at besvare de
spørgsmål, der stilles til indholdet i denne, jf. TRU alm. del – svar på spm. 
1158, 1159, 1173 samt 1261."

Svar:

I lyset af de ganske mange oplysninger, der er tilgået mig og offentligheden om 
samhandlen imellem de to virksomheder, herunder om udviklingen i det øko-
nomiske mellemværende, vil jeg være tilbageholdende med at kalde samhand-
len normal.

Aktionæroverenskomsten er - som spørger ved - tilsendt Kammeradvokaten fra 
DSB i forbindelse med Kammeradvokatens vurdering af mulige statsstøtteretli-
ge problemstillinger mellem DSB og DSBFirst.

Jeg kan således indhente de fornødne oplysninger om aktionæroverenskom-
sten fra Kammeradvokaten.

Det er dog ikke det samme som, at jeg finder det hensigtsmæssigt at gøre dette i 
hvert enkelt tilfælde. Der er allerede en række undersøgelser i gang, og førend 
de foreligger, vil jeg være tilbageholdende med at udbede mig nye oplysninger 
og/eller iværksætte nye undersøgelser, idet jeg bemærker, at blandt andet 
spørgsmål nr. 1173 ikke ville kunne besvares alene ud fra et kendskab til aktio-
næroverenskomsten. 

Med venlig hilsen
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